
Rada Powiatu Wołowskiego 

Radni - Sesja 

Protokół nr LV/22 

LV Sesja nadzwyczajna w dniu 10 listopada 2022, godz. 14:15  

Obrady rozpoczęto 10 listopada 2022 o godz. 14:15, a zakończono o godz. 15:44 tego samego 

dnia.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych. 

 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski 

2. Janusz Dziarski 

3. Artur Fojt 

4. Michał Gołąb 

5. Bartosz Granat 

6. Stanisław Jastrzębski 

7. Kamil Jeżyna 

8. Janusz Kawalec 

9. Wacław Kwiek 

10. Maciej Nejman 

11. Kazimierz Pakulski 

12. Zbigniew Posacki 

13. Zbigniew Skorupa 

14. Józef Szumilas 

15. Urszula Wojtyło 

16. Jarosław Iskra  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Artur Michałuszek- Skarbnik Powiatu, 

Mec. Marcin Cichy- obsługa prawna Starostwa, 

Andrzej Rajzer- Przewodniczący Rady Seniorów, 

Magdalena Górak- Kaleta- Główny Specjalista w Biurze Promocji i Współpracy.   

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący otworzył LV Sesję Rady Powiatu Wołowskiego oraz zarządził sprawdzenie kworum. 

Stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych. Kworum jest spełnione.  

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Janusz Kawalec, Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz 

Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło. 



NIEOBECNI (1) Anna Wróbel  

Przewodniczący Rady stwierdził, że 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów 

„wstrzymujących się” Rada przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia.   

 

3. Przyjęcie protokołu z LI, LII, LIII, LIV Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do przedstawionych protokołów.  

Pan K. Jeżyna odniósł się do protokołu z czerwcowej Sesji Rady Powiatu, stwierdzając, iż nie jest 

w stanie go zweryfikować z uwagi na długi czas oczekiwania. Podkreślił również, iż ma wątpliwości co 

do przyjęcia protokołu nr LII z dnia 04 sierpnia 2022r., z uwagi na brakujące treści wypowiedzi  

wynikające z problemów z fonią podczas trwania zdalnej Sesji Rady Powiatu.  

Przewodniczący Rady odniósł się do uwag pana K. Jeżyny, zaznaczając, iż nie dysponuje się innym 

nagraniem niż ten z uszkodzoną fonią. 

Pan K. Jeżyna odparł, iż można zwrócić się do osób, których wypowiedź była niemożliwa do odsłuchu 

o uzupełnienie.  

Przewodniczący Rady oznajmił, iż protokół nr LII nie będzie podczas dzisiejszej sesji podlegał 

głosowaniu. Dodał, iż jeśli ktoś z Radnych pamięta i może uzupełnić brakujące treści, to prosi 

o przesłanie swoich wypowiedzi do Biura Rady. 

Pan Starosta J. Dziarski z uwagi na mogące wystąpić w przeszłości ponowne problemy techniczne 

zaproponował, aby oprócz nagrywania transmisji wprowadzić także nagrywanie samego dźwięku.  

Przewodniczący Rady dodał, iż na stanie Biura Rady i Zarządu Powiatu są dyktafony, które można 

pomocniczo wykorzystać.  

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie : 

Przyjęcie protokołu nr LI/22. 

Wyniki głosowania:  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Janusz Kawalec, Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, 

Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Zbigniew 

Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło. 

(WSTRZYMUJE SIĘ 2)  

Kamil Jeżyna, Zbigniew Posacki 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

Przewodniczący Rady stwierdził, że 14 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, Rada przyjęła protokół nr LI/22. 

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie protokołu nr LIII/22  



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, BRAK GŁOSU :0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Kawalec, Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, 

Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Zbigniew 

Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło. 

WSTRZYMUJE SIĘ (3) 

Zbigniew Posacki, Artur Fojt, Wacław Kwiek 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

Przewodniczący Rady stwierdził, że 13 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych i 3 głosami 

„wstrzymującymi się”, Rada przyjęła protokół LIII/22.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu LIV/22.  

Wyniki głosowania  

ZA (14), PRZECIW : 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU : 0, NIEOBECNI : 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Janusz Kawalec, Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, 

Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Zbigniew 

Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło. 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Zbigniew Skorupa, Zbigniew Posacki 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

Przewodniczący Rady stwierdził, że 14 głosami „ za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 2 

„wstrzymującymi się”, Rada przyjęła protokół nr LIV/22.  

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do następnego punktu. 

5. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie Uchwały Rady w sprawie przyjęcia Programu współpracy 

Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2023 r.  

Pani M. Górak-Kaleta przedstawiła projekt uchwały Rady wraz z uzasadnieniem.  



Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, p, Stanisław Jastrzębski, przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie Uchwały Rady w sprawie przyjęcia Programu współpracy Powiatu 

Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Janusz Kawalec, Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb Bartosz Granat, 

Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Zbigniew 

Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło. 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel 

Rada 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę 

w sprawie przyjęcia Programu współpracy Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2023 r.  

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/228/21 

Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2022 rok.  

Skarbnik Powiatu Wołowskiego – p. Artur Michałuszek - przedstawił projekt uchwały 

z uwzględnieniem autopoprawki wraz z uzasadnieniem.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Radny M. Nejman zwrócił się z zapytaniem, czy uzyskano decyzję ZRID na temat wykupu gruntów 

pod chodnik w miejscowości Lubiąż. Kolejne pytanie dotyczyło prac związanych z Centrum 

Aktywności Senioralnej, dotyczyło pozyskania informacji nt. rozpoczęcia realizacji tegoż projektu. 

Następne pytanie dotyczyło ścieżek rowerowych na odcinku drogi Wołów - Gródek.   

Starosta Janusz Dziarski w odpowiedzi na pytanie dotyczące ul. Willmanna w Lubiążu zaznaczył, 

iż miało tam dojść do poszerzenia pasa drogowego, został wykonany podział nieruchomości. Działka 

324/2, obręb Lubiąż została przekazana Powiatowi Wołowskiemu, natomiast  działka 325/1, z uwagi na 

ilość współwłaścicieli oraz długość trwania procedury spadkowej, nie stała się własnością Powiatu 

Wołowskiego. Wniosek ZRID uwzględnia wykup potrzebnego gruntu, którego nie udało się przekazać 

na rzecz Powiatu Wołowskiego. W ramach Polskiego Ładu złożony został wniosek o pozyskanie 

środków na przebudowę tejże drogi. Niestety, nie udało się ich pozyskać. W związku z tym nie 

przewiduje się przebudowy tej drogi.  

Starosta Janusz Dziarski odniósł się do pytania o Centrum Aktywności Senioralnej. Temat zakończony 

jest na etapie projektu.   



Starosta Janusz Dziarski w odpowiedzi na pytanie dotyczące ścieżek rowerowych na trasie Wołów- 

Gródek oznajmił, iż obecnie nie przewiduje się budowy ścieżki rowerowej. Dodał, iż w miejscowości 

Gródek planowana jest budowa chodnika. Podczas spotkania Burmistrz Gminy Wołów wyraził 

zainteresowanie dot. budowy ścieżki rowerowej. Wykonanie tejże ścieżki wiązałoby się z wieloma 

różnymi formalnościami, które trwałyby na tyle długo, że można by zapomnieć o szansie przebudowy 

tejże drogi.  

Pan. M. Nejman wskazał, iż jest to jedyna droga powiatowa, która posiada wyznaczony geodezyjnie pas 

drogowy. Zapytał, czy tylko do tej drogi, czy do żadnej innej nie przewidziano standardu poza nakładką 

czy chodnikiem w jednej miejscowości?  

Radny M. Nejman zwrócił się do Starosty J. Dziarskiego, iż przez cztery lata nie udało się przygotować 

Zarządowi dokumentacji potrzebnej do tego, aby móc ubiegać się o środki na drogę w Lubiążu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Gospodarki, 

Infrastruktury i Środowiska o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska, p. Kamil Jeżyna, wskazał, 

iż opinia do projektu uchwały jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady zarządził przejście do przegłosowania projektu zmian w budżecie Powiatu, 

wspominając o autopoprawce.   

Głosowano w sprawie:  

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/228/21 Rady 

Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2022 rok z uwzględnieniem 

autopoprawki.  

Wyniki głosowania 

ZA : 16, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: (16) 

Janusz Kawalec, Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, 

Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Zbigniew 

Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło. 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów 

„wstrzymujących się”,  Rada dokonała zmian w Uchwale nr XLIV/228/21 Rady Powiatu Wołowskiego 

w sprawie budżetu Powiatu na rok 2022.  

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego.  

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wołowskiego.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały.  



Przewodniczący Rady Powiatu zarządził ponowne sprawdzenie kworum. Nadmienił, iż od punktu 7 

w Sesji uczestniczy 15 Radnych.  

Głosowano w sprawie:  

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  

ZA (15) 

Janusz Kawalec, Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, 

Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Zbigniew 

Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło. 

NIEOBECNI (2) 

Anna Wróbel, Urszula Wojtyło  

Przewodniczący Rady stwierdził, że 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wołowskiego. 

8. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami.  

Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, iż na ostatniej Sesji nie były podejmowane uchwały, 

w związku z tym nie ma sprawozdania z ich realizacji.  

Pan J. Dziarski dodał, iż przedwczoraj sprawozdanie było uzupełniane o aktualne wydarzenia. Starosta 

oznajmił, iż zakończyła się kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej w Powiecie Wołowskim, która 

wypadła dobrze. Nie wykazano poważnych zastrzeżeń co do gospodarki finansami powiatu. Kontrola 

obejmowała okres do 31 grudnia 2021r.  

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję.  

Radny K. Jeżyna wskazał, iż w sprawozdaniu Starosty brakuje informacji o udziale w spotkaniach, 

konferencjach. Obserwując media społecznościowe można zauważyć, iż aktywność taka wystąpiła. 

Następnie zadał pytanie o przetarg w zakresie zimowego utrzymania dróg w Powiecie Wołowskim. Na 

jakim etapie jest to postępowanie?  

Wicestarosta J. Iskra wyjaśnił, iż w dniu dzisiejszym specyfikacje trafiły do Radcy Prawnego . Możliwe, 

że jeszcze w dniu dzisiejszym pracownikom wydziału uda się ogłosić przetarg, najpóźniej 

w poniedziałek.  

Starosta p. J. Dziarski odniósł się do wypowiedzi p. K. Jeżyny dotyczącej udziału w spotkaniach 

i konferencjach. Wyjaśnił, iż prawdopodobnie wersja sprawozdania zamieszczona na e-Sesji nie jest 

wersją ostateczną. Starosta Janusz Dziarski dodał, iż w związku z pomyłką, uzupełniona wersja zostanie 

przesłana do Radnych.  

Pan K. Jeżyna odniósł się do Starosty p. J. Dziarskiego, iż przesłanie uzupełnionego sprawozdania po 

Sesji odbiera możliwość zapytania o skutki, bądź też ewentualne efekty poszczególnych spotkań. 

Następnie zapytał Wicestarostę J. Iskrę o termin rozstrzygnięcia przetargu na zimowe utrzymanie dróg. 



Dodał, iż zdarzały się już sytuacje, w których w momencie pojawienia się pierwszych opadów śniegu, 

umowy na odśnieżanie nie były podpisane.  

W dalszej kolejności radny K. Jeżyna nawiązał do przedłożonej Koncepcji poprawy stanu finansów 

Powiatu Wołowskiego. Zadał pytanie Staroście J. Dziarskiemu dotyczące przedstawienia przebiegu 

w zakresie wdrożenia punktu 2 koncepcji oraz ewentualnych skutków.  

Wicestarosta J. Iskra wskazał, iż dwa lata temu problem z przetargiem na zimowe utrzymanie dróg 

wynikał z braku zgłoszeń chętnych firm do przetargu. Jeżeli wystąpią wcześniej jakieś niesprzyjające 

warunki atmosferyczne, będziemy wykorzystywać formy lokalne, które jednorazowo usuną takie 

niedogodności.  

Starosta J. Dziarski odniósł się do wypowiedzi p. K. Jeżyny. Różne zabiegi dotyczące środków 

finansowych nie dawały nadziei na wcześniejsze załatwienie tematu związanego ze strukturą 

organizacyjną Starostwa. Starosta nawiązał do wypowiedzi p. Skarbnika odnośnie umowy z firmą, która 

dokonuje analizy stanu oświaty powiatowej. Podkreślił, iż p. Skarbnik nie wspomniał o tym, że pierwsze 

efekty działania tej firmy spowodowały, że  oszczędności jakie udało się w nowych arkuszach 

organizacyjnych wprowadzić są już większe, niż kwota jaką wydatkowano na opłacenie tej firmy. 

Ostateczny efekt pracy firmy, która dokonuje analizy, będzie przedstawiony w grudniu. Zostały zlecone 

przeglądy centralnego ogrzewania, zlecony jest również przegląd instalacji elektrycznej.  

Pan K. Jeżyna  poprosił ponownie Starostę o przedstawienie efektów przeprowadzonej analizy struktury 

organizacyjnej Starostwa Powiatowego w Wołowie, która planowała była na III kwartał tego roku.  

Starosta J. Dziarski odniósł się do zmian w strukturze organizacyjnej Starostwa. Wskazał, iż kilka 

stanowisk w Starostwie jest zbędnych. Wdrożenie nie zostało jeszcze wprowadzone.  

Radny K. Jeżyna (ad vocem) poprosił o wskazanie liczby zbędnych stanowisk i jakich wydziałów one 

dotyczą. Czy są to stanowiska kierownicze, czy niższego szczebla?  

Starosta J. Dziarski zaznaczył, iż mówienie w miejscu publicznym o przewidywanych ruchach 

kadrowych to „założenie sobie kajdanek na ręce”.  

Pan K. Jeżyna podkreślił, iż prosił chociażby o podanie liczby zbędnych stanowisk. Dodał, iż analiza 

nie została przeprowadzona i wróci do tego tematu na kolejnej Sesji. Poprosił również Starostę 

o przedstawienie efektów związanych z oszczędnością energii cieplnej, elektrycznej oraz wody.  

Starosta J. Dziarski wskazał, iż nie jest to moment, aby przedstawić konkretne efekty. Ich wyliczenie 

nie dobiegło jeszcze końca.  

Pan K. Jeżyna podkreślił, iż p. Starosta ponownie nie przedstawił żadnych konkretów. Podkreślił, iż 

termin realizacji na październik 2022 r. nie został przez nikogo narzucony, jest to propozycja p. Starosty. 

Czy jakikolwiek z tych punktów został zrealizowany? W jakim zakresie wprowadzono lub planuje się 

ograniczenia zużycia wody w Starostwie Powiatowym i jakiego rzędu mają to być efekty finansowe dla 

powiatu?   

Starosta J. Dziarski odparł, iż do końca tego roku będzie mógł przedstawić konkretne oszczędności jakie 

udało się przeprowadzić w Starostwie Powiatowym w Wołowie.  

Radny M. Nejman zapytał p. Starostę czy w najbliższym czasie planuje zrewidować ten plan 

i przedstawić nowy?  

Starosta J. Dziarski zaznaczył, iż nie wyklucza działań korygujących. Poprosił, aby nie patrzeć 

na przedstawioną propozycję jako na zamknięty rejestr działań, który ma w sposób konkretny określone 

wielkości liczbowe, które w każdym momencie dałoby się określić.  



Pan K. Jeżyna przypomniał, iż Starosta nie odpowiedział na pytanie w jaki sposób, jakimi metodami 

zamierzają zostać wprowadzone oszczędności wody w Starostwie Powiatowym, ani w jaki sposób 

oszczędności te mają być kontrolowane.  Następnie zadał pytanie do punktu 5 Koncepcji. Podkreślił, iż 

termin realizacji przedstawiony był na sierpień/wrzesień 2022 r. Czy analiza została przeprowadzona?  

Wicestarosta J. Iskra wyjaśnił, iż na spotkaniu Zespołu do spraw przekazywania dróg był poruszany 

te temat. Sporządzony został również protokół, który w poniedziałek zostanie przesłany. Oprócz 

przekazanej drogi Gminie Wińsko - Białków, przekazanie innych dróg jest niemożliwe. Wicestarosta 

odniósł się do Koncepcji i ewentualnych wprowadzanych zmian kadrowych czy reorganizacyjnych 

w Starostwie. Wicestarosta odniósł się również do tematu związanego z rachunkami za prąd, wodę.  

Radny K. Jeżyna z góry podziękował za przesłanie protokołu. Nadmienił, iż nie wie czy dobrze 

zrozumiał, że efektem pracy zespołu jest wniosek końcowy mówiący o tym, że nie jest możliwe 

przekazanie żadnej drogi powiatowej gminom. Zapytał o uzasadnienie takiego stanowiska zespołu. 

Poruszył temat Związków Zawodowych w Starostwie. Zadał pytanie p. Staroście czy został podjęty 

dialog z pracownikami. Nadmienił, iż odbyło się głosowanie o dodatkowe środki z przeznaczeniem na 

wynagrodzenia. Czy było to w jakiś sposób uzgadniane z pracownikami, czy też przedstawicielami 

pracowników w Związkach Zawodowych?  

Starosta J. Dziarski zaznaczył, iż ma świadomość, że wynagrodzenia w Starostwie są niskie. Środki, 

które zostały przeznaczone na wynagrodzenia w ramach podjętej w dniu dzisiejszym uchwały 

w Starostwie oraz innych jednostkach podległych nie są wystarczające i pracowników z pewnością nie 

zadowolą. Dopiero w tym momencie można wyjść do pracowników, związkowców i zaproponować 

pomysły.  

Wicestarosta J. Iskra (ad vocem) dodał, iż w dniu dzisiejszym Rada Powiatu zabezpieczyła ponad 

1 000 000 zł . Dodał, iż w przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie ze Związkami Zawodowymi, aby 

skonsultować i sprawiedliwie podzielić tą kwotę.  

Pan K. Jeżyna zadał pytanie odnośnie treści sprawozdania p. Starosty. Podkreślił, iż w sprawozdaniu 

jest informacja uzupełniona o sformułowanie: „Powiat uzyskał ustne potwierdzenie z Urzędu 

Wojewódzkiego o wyrażonej zgodzie w sprawie zmiany zakresu robót, zmniejszeniu długości odcinka”. 

Radny K. Jeżyna poprosił o potwierdzenie i rozwinięcie tego sformułowania. Zapytał ponadto o jaką 

długość pierwotnie planowanego odcinka ta inwestycja zostanie skrócona?  

Wicestarosta J. Iskra zaznaczył, iż sprawa drogi w Godzięcinie ciągnie się od wielu lat. W poprzedniej 

kadencji odcinek ten został zaprojektowany z rowami, lampami, chodnikami. Wicestarosta J. Iskra 

zaznaczył, iż w tym momencie zgoda Wojewody jest już w formie pisemnej. Od dwóch tygodni 

spotykano się z Zarządem oraz z Burmistrzem Brzegu Dolnego p. Pawłem Pirkiem w celu znalezienia 

optymalnego rozwiązania. W tym momencie istnieją 2 warianty, 3000000 zł od Wojewody, 1500000zł 

od Powiatu Wołowskiego, 1500000zł od Gminy Brzeg Dolny, co daje Gminne 50% i wykona się 

wówczas ten niecały km za ponad 6000000zł. Drugą opcją jest, iż pozostawia się w budżecie Powiatu 

Wołowskiego 1500000zł. na Godzięcin, również Gmina Brzeg Dolny i wykonuje się prace ze swoich 

środków. Ostateczna decyzja zapadnie w przyszłym tygodniu. W przypadku wyboru rozwiązania 

drugiego, również zostanie podpisany list intencyjny. Będzie to pierwszy etap realizacji tej drogi, nie 

uwzględniając środków Wojewody. Drugi etap natomiast będzie zakładał budowę chodnika od kościoła 

do cmentarza.  

Pan  K. Jeżyna (Ad vocem) zaznaczył, iż rozumie że wybranie drugiego wariantu  doprowadzi 

do realizacji dłuższego odcinka, niż to 990 m. Poprosił o potwierdzenie tego. Ponowił pytanie dot. 

pierwotnej długości odcinka, która miała być realizowana w budżecie ponad 6000000zł.   

Wicestarosta J. Iskra odparł, iż było to 2,5 km, natomiast w drugim rozwiązaniu byłaby to nakładka, aż 

do samego końca granicy powiatu. Jeżeli Powiat zdecyduje się na wybór drugiego rozwiązania, to 



skierowane zostanie pismo do Burmistrza Gminy Wołów o wsparcie, gdyż fragment drogi idzie również 

przez Gminę Wołów.  

Pan Z Posacki zadał pytanie dotyczące termomodernizacji w CKZiU. Podkreślił, iż 20 października 

otwarte zostały oferty,  jakie w związku z tym zostały podjęte działania od tamtego czasu?  

Starosta J. Dziarski w odpowiedzi wskazał, iż zwrócono się z konkretnymi wyliczeniami odnoszącymi 

się do tej oferty, która jest prawie dwukrotnie wyższa od środków, które mamy zabezpieczone 

w budżecie oraz jakie pierwotnie projekt zakładał. Zwrócono się do Urzędu Marszałkowskiego 

o zwiększenie kwoty dofinansowania, by móc wykonać całość tego zadania. Jest szansa na otrzymanie 

dodatkowych środków oraz podpisanie umowy z wykonawcą, który złożył ofertę. Do Urzędu 

Marszałkowskiego wysłany został nowy harmonogram i wniosek o zwiększenie kwoty.  

Radny Z. Posacki (Ad vocem) zapytał, czy ze strony Urzędu Marszałkowskiego są jakieś deklaracje? 

Czy wskazane są kwoty, o jaką kwotę może wzrosnąć dofinansowanie? Pan Z. Posacki odniósł się 

ponadto do tematu ogrzania wyłączonych budynków.  

Starosta J. Dziarski (Ad vocem) podkreślił, iż dodatkowe środki przyznawane są samorządom w ramach 

termomodernizacji. Kierownik projektu, który w imieniu Powiatu wykonuje zadania, prowadzi dialog 

z Urzędem Marszałkowskim. P. Starosta nadmienił, iż ustalane jest spotkanie z Marszałkiem.  

9. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym.   

Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, iż 13 października brał udział w Powiatowym Dniu Edukacji, 

który odbył się w CKZiU oraz 20 października w Biesiadzie Ossolińczyków w LO im. J. M. 

Ossolińskiego w Brzegu Dolnym razem ze Wicestarostą i Starostą. Otrzymano informację z Urzędu 

Skarbowego oraz Urzędu Wojewódzkiego dot. oświadczeń majątkowych. Przewodniczący podkreślił, 

iż widoczny jest postęp jeśli chodzi o oświadczenia. Własnością jest również działka, pod którą dom 

stoi, nie wszyscy o tym pamiętają. Przy wskazywaniu majątku czy dochodów brak jest wskazania czy 

jest to majątek odrębny czy też wspólny z współmałżonkiem. Indywidualne uwagi, które dotyczyły 

poszczególnych radnych, zostały przesłane. Przewodniczący Rady poprosił, aby przy kolejnych 

oświadczeniach pamiętać o tych uwagach.   

Przystąpiono do kolejnego punktu.  

10. Interpelacje i zapytania Radnych.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż od ostatniej Sesji nie wpłynęła żadna interpelacja.  

Radny K. Jeżyna poruszył temat procesu przeprowadzania głosowania na Sali. Podkreślił, iż w dalszym 

ciągu widoczny jest wynik głosowania przed jego zakończeniem.  

Przewodniczący Rady Powiatu zapewnił o prawidłowości takiej prezentacji, zostało to skonsultowane. 

Wobec braku głosów przystąpiono do kolejnego punktu.  

11. Wnioski i oświadczenia radnych.  

Pan K. Jeżyna, w nawiązaniu do przebiegu dzisiejszej dyskusji, zwrócił się do p. Starosty oraz całego 

Zarządu, aby podejść do zaproponowanego przez siebie planu poważnie. Podkreślił, iż rozumie, 

że otrzymanie 6 000 000 zł, które powiat otrzymał, dało pewien oddech. W dalszym ciągu konieczne są 

daleko idące ograniczenia wydatków.  

Pan J. Szumilas odniósł się do wypowiedzi Radnego p. K. Jeżyny. Wskazał, iż program naprawczy 

będzie monitorowany. Zarząd postanowił, iż przynajmniej raz na dwa miesiące będzie udzielana taka 

informacja z monitoringu.     



12. Wolne głosy, komunikaty.  

Przewodniczący Rady Powiatu zachęcił wszystkich do świętowania odzyskania Niepodległości. Jest to 

święto, które pozwala się zjednoczyć ponad podziałami, różnicami, które nas dzielą i prowadzą do 

konfliktów.   

13. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady LV nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Wołowskiego. 
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